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1. Pan Premier Mateusz Morawiecki zapowiedzial niedawno minn. ,2e I wrzeSnia2}2lr
nasze dzieciwracajq do szk6l.
Normalizacja nauczania jest niewqtpliwie oczekiwanazar6wno iprzez rodzic6w jak
tez i nauczycieli i uczni6w.
Okres zdalnej nauki, doSwiadczenia dotychczasowe,,transformacji cyfrowej szkoly",
w okresie wakacji powinny by(, przeanalizowane i przez dyrektor6w szk6l i rady
pedagogiczne ale teZ i przez Burmistrza.
Niewiadomo czy - wobec prognozowanej drugiej fali koronawirusa powr6t do szk6l
bgdzie moZliwy. Trzebaprzygotowai siq na scenariusz i optymistyczny i
pesymistyczny.
Zaokolo 2 miesi4ce siE oka2e, kt6ry scenariusz sig spelni.
Okres wakacyjny powinniSmy potraktowactez jednakZe jako okres przygotowawczy i
szkoleniowy, abySmy lepiej i skuteczniej mogli zdalnie - ksztalcid dzieci, aby ich
poziom edukacji nie zjechal na d6l.
Moje pytanie jest nastEpuj4ce , czy w okresie wakacyjnym, navczyciele bEdq mogli
skorzystad z oferty szkoleniowej pozwalaj4cym im nabrad wlaSciwych umiejEtnoSci
pozwalajqcych naleZycie prowadzic zdalnqedukacjq? Czy s4 zabezpieczone w
szkolach Srodki finansowe na te szkolenia?
Zapowiadany powr6t do szk6l mole byc obwarowany trudnymi do spelnienia
warunkami, minn odpowiednim metrazem klas, reZimem sanitarnym, zmniejszeniem
liczebnoSci klas itp. I jako rodzice i jako samorz4d, aby nie by6 zaskoczonymi w
koricu sierpnia, powinniSmy wg mnie rozwaZyc powr6t dzieci i szkoly do budynku
bylego gimnazjum.
Mam nieodpafie wraaenie 2e,,wyparcie" przez radq poprzedniej kadencji - uczni6w z

tej szkoly nie bylo roztropne. lJwaZam,Ze w budynku bylego Gimnazjum dzieci
uczqce sig mialyby duzo lepsze warunki - anizeli w budynku SP1. Mo2liwe s4tez i
irne rozwtqzanta.

10. Moje pytanie kierujq i do Burmistrza i do Radnych - czy w obecnej sytuacji

epidemiologicznej nie nalely zmienic uchwaly rady o tzw sieci szkolnej?
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11. Proszg r6wnie2 o przedstawienie na najblilszej sesji wynik6w egzamin6w
6 smoklasi st6w wraz z analizq por6wnawczq wynik6w w sto sunku do poprzednie go

roku szkolnego. Taka analiza- pozwoli tez we wlaSciwy spos6b ocenii efekty zdalnej
nauki prowadzonej od marca br.
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